

首届成都市特色小镇（街区）建设和川西林盘保护修复  
规划设计方案征集（公众组）

**First Solicitation of Planning and Design Proposals for the Construction of  
Chengdu's Featured Towns (Communities) and for the Conservation and  
Restoration of West Sichuan Linpan Rural Residence Complexes (Public Group)**

澄清文件

**Clarification Documents**

**（2020 年 3 月 16 日）**

**(March 16, 2020)**

**问题 1:**

**Question 1:**

请问大邑县南岸美村林盘中设计范围线与林盘地形图为什么坐标位置不一？

Why is the coordinate position different between the design scope line and the topographic map of Nan'anmeicun Rural Residence Complex in Dayi County?

**答：**范围线和地形图分开提供。设计范围线和研究范围线以提供的 DWG 格式文件为准，设计范围线即提供的地形图范围的外框线，请设计人员配合使用。

Answer: The scope line and topographic map are provided separately. The design and research scope lines are subject to the DWG file that is provided. The design scope line is the outline of the provided topographic map. Please use it in cooperation with the designer.

**问题 2:**

**Question 2:**

大邑县南岸美村林盘 CAD 地形图信息不够完整，如地形标高等数据缺失，请问能否提供完整信息？

The information is incomplete in the CAD topographic map of Nan'anmeicun Rural Residence Complex in Dayi County, including the lack of such data as terrain elevation. Can you provide the full information?

**答：**地形图经过统一脱密处理，请按照提供的地形图进行设计。

Answer: The topographic map has been uniformly declassified. Please conduct design based on it.

**问题 3:**

**Question 3:**

请问大邑县南岸美村林盘 CAD 中能展现此图中所包含信息？

Can the information contained in this map be displayed in the CAD of Nan'anmeicun

## Rural Residence Complex in Dayi County?



答：地形图经过统一脱密处理，请按照提供的地形图进行设计。

Answer: The topographic map has been uniformly declassified. Please conduct design based on it.